
Tordas Község Polgármestere
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Értesitem, hogy képviselőtestületünk 1992.március 4-én
/szerdán/ lJ.oo órakor ülést tart.

Az ülés helye: Községháza

N a p i r e n d :

1./ Egyeztetőfórummegalakitása.
Előadó: Farkas János polgármester

2./ Bejelentések. javaslatok

melynek tárgyalásához meghivom.

Kérem az ülésen való feltétlen megjelenését.

T o r d a s,1992.fehruár 28.
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J e g y z Ő k Ö n y v

Készült: Tordas község Képviselőtestületének1992.március 4-én
megtartott üléséről.

Az ülés helye: Községháza

Jelen vannak: Báhi~szki Balázs, Farkas János, Halenár Károly,

Kunsági Dászló,Májer Jenőné, Varga Károlyné, Vasvári
Pál, Zémenn Géza képviselők,

Márki Ferenc jegyző

Igazoltan távol: Szemerei János képviselő

Farkas János polgármester üdvözölte a megjelenteket, megállapi.
totta, hogy az ülés határozatképes. Javnslatot tett a napirend:
pontokra:

Napirend:
1.1 Érdekegyeztető fórum megalakitása.

Előadó: Farkas János polgármester
2.1 Bejelentések,javaslatok

A napirendekre tett javaslatot a képviselőtestület egyhangulag
elfogadta.

1.1 Napirend tárgyalása

l.a.1 Érdekegyeztető fórum alakit ása

Farkas János polgármester szóbeli előterjesztésébe ismertette
a szövetkezetekről szóló 1992.évi I.tv. és hatálybalépéséről

és az átmeneti szabályoktól szóló 1992.évi II.tv. fontosabb ré
szeit, és az utóbbi tv. 20. §./I~ bekezédésében foglaltak sze
rint javasolja az érdekegyeztető fórum létrehozását, abba szemé
lyek beválasztását, és az önkormányzati képviselő megbizását.
A korábbi ülésen már szó volt róla, hogy a kárpótlást igénylő

helyi és nem helyi lakosokról hivatalos tudomással nem rendel
kezünk, ezért érdeklődtünk, képviselőinket megbiztuk érdeklő

désseI azok iránt akik kárpótlási igényt nyujtottak be.
Ezek alapján ismertté vált nevek: Varga Sándor, Varga Károly,
Márlms Károly, Danis István,Varga László, Halenár Károly,
Báhidszki Balázs, Mészáros Kármly,Puskás Dezső, Sztyéhlik Lászl,
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Pintér Jenő, Pintér György,Bradák György,Varga Pál.
Többségükről konkrétan tudjuk, hogy kárpótlási igényt nyujtot
tak be, ezért a fórumba beválaszthatók.
Javasolja a fórum létszámát úgy összeállitani, hogy az 7 főből

álljon./Tss. képviselője, tsz. részarány tulajdonos, egy fő

önkormányzati tag, négy fő kárpótlást igénylő/.

A hivatkozott törvény 20.§. /2/ bek.első és utolsó mondata kö
zötti ellentmondás végett is javasolja, hogy Tordas község ön
álló érdekegyeztető fórumot alakitson. Az illetékes szervek_
kel történt egyeztetés alapján erre lehetőségünk van. E témá
hoz hozzátartozik, hogy a volt társközség Gyúró közös fórum
lé~rehozását akarta, de véleményünk szerint az ffilberi mentali
tás és felfogásbeli különbségek miatt egy bizottságot lét
rehozni nem szabad. mz önálló fórumok idegen befolyástól men
tesen döntsenek saját községükről. Tordas és Gyúró közötti
vita felujitására nincs szükség.

Halenár Károly hozzászólás ában elmondja, hogy egyetért a kü
lön fórum létrehozásával. Az érdeklődések során tapasztalta,
hogy a megjelölt személyek között már km.alakult a javasolan
dó személyek köre is. Javasolja a bizottságaa: Varga Sándor,
Varga Károly,Haelnár Károly és Márkus Károly tordasi lakosokat,
Önkormányzati képviselők közöl Báhidszki Balázs-t javasolja a
fórum munkájához.

Több hozzászólás nem volt a képviselőtestület egyhangulag az
alábbi határozatot hozta:

13/1992./111.4./ sz.határozat

Tordas község Képviselőtestülete "A szövet
kezetekről szóló 1992.évi l.tv. hatálybelép_
tetéséről és az átmeneti szabolyokról" szóló
1992.11.tv. 20.§-a értelmében és annak vég
rehajtására, az érdekegyeztető fórum tagjai
nak megválasztja:

- Varga Sándor Tordas,Szabadság út 107 sz.
- Varga Károly Tordas,Szabadság út 79/A sz.
- Halenár Károly Tordas,Köztársaság út 6 sz.
- Márkus Károly Tordas,Szabadság út 118 sz.
alatti lakosoJcat.
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A képviselőtestület képviselete ellátására
Báhidszki Balázs képviselőt bizza meg.
Az érdekegyeztető fórum müködése területe:
Tordas község közigazgatási területe.

2. Bejelentések, javaslatok

Farkas János polgármesterI! emiiékeztette a testület tagjait,
hogy az előző ülésen nem született döntés a Fajtakisérleti Ál~

lomás területén áthuzódó és lezárt önkormányzati út ügyében.
Reméli, hogy a képviselők az elmúlt időszakban mér~egeték a
döntési és megoldási lehetőségeket, ezért ismét szavazára tesz:
a következőket:tegyünk e lépéseket a Fajtakisérleti Állomás
terület ét átszelő 256 hrsz-ú út mintegy 180 m-es szakaszának
megnyitására, vagy vegyük le végleg a napirendről ?

A képviselőtestület a névszerinti szavazás alkalmával Báhidszk:
Balázs ellenszavazával a következő határozatot hozta:

14/1992./111.4./ s.z.határozat

Tordas község Képviselőtestülete a tordasi
256 hrsz-ú út Fajtakisérleti Állomás által
bezárt területére,mint közút nem tart igénJ
Az út megnyitásának kérdését a napirendről

véglegesen leveszi.

A polgármester a továbbiakban ismertette amellékelt vázrajz
alapján a sportpálya parkoló kialakitásának tervét.
Hozzászólás nem volt a képviselőtestület a sportpálya parkoló
továbbfejlesztési tervét jóváhagyólag tudomásul vette.

Kunsági László - 1992.február 21-én a polgárőrség késő éjszaka
nyitva találta a müvelődési házat,ahol a gondnok és társai
tartózkodtak. A polgárőrségben éppen a polgármester vett részt.
Kérdezi mi történt ?
Farkas János polgármester elmondta, hogy éjszakai ellenőrzésü1

kor a müvelődési házban világosságot láttak. Ez kb 2.3-24 óra
között volt. Bementek Cifka Jánossal és látták, hogy Bucsi Ta
más és társai tartózkodnak a müv házban. ott hivatalos rendez-
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vény nem volt.A kérdésre, hogy mit keresnek ott,flegma válasz
érkezett Bucsi ~amás részéről. Kértem menjenek át aprasszóba,
a házat zárjá~ be. Később ujra visszamentünk, de a fiatalok még
mindig ott tartózkodtak. Ekkor már erélyesebben kértem őket

hogy távozzanak. Bucsi Tamás meg nem engedhető módon beszélt
velem.Ekkor otthagytam őket.

Varga Károlyné - mit csináltak ott a fiatalok?
Farkas János - ittak,szórSkoztak. Erős András bevonulását és
Márki 1'amás leszerelését ünnepelték.
Báhidszki Balázs - már régen ki .kellett volna rugni Bucsi Ta
mást, helyére mást felvenni, aki csak félállásban lenne a müv.
ház takaritója, másik félállásban a közterületi munkákban ven
ne részt.
Varga Károlyné - meg kell hivni testületi ülésre Bucsi Tamást,
és el kell vele beszélgetni. Érzi, hogya jegyző támmgatja,nem
engedi bántani.
Márki Ferenc jegyző - tud az ügyről, mert fiától már hallott
róla az esemény napját követően. A szükséges intézkedéseket
/ figyelmettetés/ Bucsi Tamás felé megtette. Felhivta figyel
mét, hogy munkaidőn túl még Ő sem szórakozhat barátaival a müb.
házban, csak ha erre engedély van. Ezt Bucsi tudomásul vette.
Sajnálatát fejezte viszont ki az miatt, hogy e témát nem idő

ben és nem a polgármestertől hallotta, hanem közvetve két hét
tel utána. Kéri a testületet döntslin a müv.jj.áz igazgató állás
helyének betöltéséről, és addig a ház üzemeltetéséről,gondnoki

feladati ellátásáról. Amennyiben az eddigi jegyzői irányitást
nem tartják jónak ruházzák át e hatáskört a polgármesterre, vag
másra. Egy intézményi dolgozó fegyelmezetlenségével egy testü
letnek nem szabadna ennyit foglalkozni.
Vasvári Pál - véleménye szerint irásbeli fogyelmeztetőt kell
részére adni, mivel engedély nélkül munkaidő után igénybe vet
ték a ffiÜv.házat.
Zémann Géza - fizessék be a téritési dijat és az ügyet le kell
zárni. Nem kell a müv.ház felügyeletét megváltoztatni.
Márki Ferenc jegyző elmondja, hogy az ~byet hivatalosan meg
vizsgálja és a szükséges fegye~mi intézkedéseket megteszi.

Zémann Géza bejelentésében elmondja, hogy egy y~t 9-10000 Ft
összegért 8-10 lakóház esetén kábelTV rendszert épit ki. Ennek
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megszervezésével esetleg lehetne foglalkozni o

Báhidszki Balázs bejelentéjében elmondj~, hogy Fehér István
Szabadság u 39 sz. alatti lakos új lakása mellé fából ürgöd
rös WC-t és ólakat épit, amely a megengedett védőtávolságokat

nem tartja be. Ezt már szomszédja is jelezte felé. A telek
kicsi, azon még a szennyviztároló megépitési ig gondot okoz
hato Szükséges tegát a müszaki vizsgálat.

Márki Ferenc jegyző válaszában elmondja, hogyaZémann kéDvi
se~ó által emlitett kábel TV a bp-i adásra hangolt rendszer,
amely biztonsággal csak 30 km-es körzetben használható o
Fehér Istvánék épitési ügyében a szükséges intézkedéseket meg
tesszüko

Több bejelántés nem volt a polgármester az ülést befejezett
nek nyilvánitotta.

jegyző

kmf o

~~l~--.
Farkas János
polgármester


